
 

Referat 24 april 2023 
Tid: 24.04.2023 

Klokkeslett: 20:30 

Sted: Teams 

Fraværende: Jorun 

Tilstede: Anita, Lisbeth, Silje, Monica, Gro, Tove-Mette og Janicke 

Nytt møte: 30.05.2023 

Referent: Silje M  



  Diskutert på styremøtet ANSVARLIG 

1 Gjennomgang av 
referat fra siste 
møte 

Gjennomgått og godkjent.  Lisbeth 

2 Økonomi  Lisbeth/ Hege 

3 Styret 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

•  Vi må velge hvilke delansvar de ulike medlemmene i styret 
skal ha: 

− Økonomi ansvar 

− Vinnerlister utstilling 

− Kontakt NKK 

− Medlemskontakt 

− Sekretær 

− Omplassering 

− Styrets representant i AK 

− Styrets representant i KAHM 

− Web ansvarlig 

− RR-nytt (Blad) 

− Distriktskontrakt 

− Facebook og Instagram ansvarlig – legger passord på face og 
insta på Dropbox 

 
 
Økonomi - Lisbeth 
Vinnerlister og utstilling – Lisbeth 
Kontakt NKK – Lisbeth 
Medlemskontakt/rekruttering - Anita 
Sekretær - Silje 
Omplassering – Tove-Mette 
Styrets representant i AK – Tove-Mette 
Styrets representant i KAHM – Anita 
WEB-ansvarlig -  
RR-nytt (blad) -  
Distriktskontakt – Anita 
Facebook og instagram – Silje på insta. 
(hører med Kristina ang passord) 
 



 Kortsiktige mål 
 
 
 
 
 
 
 
 
Langsiktige mål 
 

• Avholde Lillespesialen - Sunndalsøra første helga i mai. Litt 
planlegging gjenstår 

• Avholde Spesialen – første helgen i juli. Skal avholdes i 
nærheten av Maura, har spurt på et område, avventer svar. Ved 
avslag, kan vi eventuelt bruke skytterbanen på Maura.  

• Delta på RS - 

 
 

• Digitalisere tidligere utgitte RR-Blad, Rasekompendium, 
brosjyrer, årbøker og Ridgeback skolen. Prosessen er i gang og 
noen medlemmer har allerede startet å låne ut eller å donere 
tidsskrifter. 

 

• Planlegge og etterspørre bilder av hunder som har mottatt en 
norsk tittel fra NKK. Klubben skal lage en bok som medlemmene 
skal få av klubben. Denne boken skal inneholde historier og 
bilder av ridgebacker som har utmerket seg i løpet av klubben 
de siste 30 år. Boken ønskes ferdig til klubbens 30 års jubileum i 
2028.  
Her ønsker man å få til en jubileumsutstilling  

 

• Avgjøre saker som kommer fra medlemmene og komiteene 

 

 
 
 
 
 



4 Utstillinger 2023 
 
 
 
 
 
 

• 06.05.2023 

 

• 02.07.2023 

• Buttons er bestilt 

• Rosetter er bestilt 

• Leker til premier er kjøpt inn 

• Forpremier? 

• Oppdretterpremier? 

• Pr 19.4 har vi 25 påmeldte til lillespesialen. 

• Utstillingsarena til Storespesialen 

Lillespesialen  (Arbeidsfordeling liste)  
 
Storespesialen (Arbeidsfordeling liste) Dommer er på plass nå, 
annonser må ordnes nå med en gang vi har sted. AK jobber med 
annonse, skal være på plass før neste RR-magasin. Sponsorer skal 
også komme inn 

Lisbeth skal bestille opp fra 1 – 10 sløyfer til 
Spesialen 
Rosetter til 2023 er ikke bestilt 

Rosetter 2022 er bestilt (hvit og gull) 
Sjekker opp om vi har reserve-cert 
40 leker er bestilt 
Oppdretterpremier 
 
Lillespesialen: Skal være i Ring 1 hele lørdag. 
Henger inn på området på fredag. 
 
Storespesialen: Spesialen avholdes 2. juli på 

Oppdalslinna 401, Lunner 

Annonser og sponsor skal komme inn ila mai 

 
5 Aktivitets komité • Aktivitetskomiteen må oppdateres på hjemmesiden, ny tekst 

må inn. Det må lages et mandat der komiteens intensjon 
forklares. Den som er der i dag, tilhører utstillingskomiteen. Et 
mandat er lagd og det er spurt om innspill i AK. Ikke kommet 
innspill enda, så AK må godkjenne dette på neste møte og så 
oversende dette nye mandatet til styret 

Mandatforslag er sendt styret og behandles 
på neste møte i slutten av mai 
AK oppdaterer nettsiden når mandatet er 
vedtatt i styret. 
 
 
 



6 KAHM • Ønsker ikke to styrerepresentanter fra Styret i KAHM 

I dag sitter Anita og Lisbeth i KAHM og bakgrunnen for at Anita 
sitter i Styret er at hun også får sitte i KAHM. KAHM er redd det blir 
mye hatter, men det er både historisk sånn at flere har vært med i 
flere komiteer (KAHM, styre og AK) og det er slik i flere komiteer i 
dag. I mandatet står det at et styremedlem skal være representert i 
alle komiteer- vi avventer dette til morgendagen for å se hvilket 
resultat det blir i KAHM 
 

• Tilbud om DS sjekk for blandingsraser på finn.no 

       

 
Anita sitter som styrets representant uten 
stemmerett. Stemmeretten hennes blir 
flyttet til styret. KAHM må forsøke å få inn 
en ny representant. Anita beholder 
oppgavene hun har i KAHM selv uten 
stemmerett – dette var et ønske fra KAHM 
 
 
Hege Nordeng tar ansvaret for dette og 
lager en liste i Dropboks. 
Anita tar med til KAHM at det tas vare på 
kopi av annonse og legges i egen mappe for 
blandingskull på Dropbox. 

7 Årsmøtet 2024   

8 Rhodesian 
Ridgeback nytt 

• Nytt blad i midten av mai 

Lisbeth ønsker innspill og bilder fra medlemmer. Oppfordrer alle 
medlemmer til å sende inn bidrag 

Tar opp tråden i neste medlemsblad der vi ønsker innspill og at det 
ikke er et strikt oppsett for hva som kan være med og ikke 

Lisbeth 
 
AK og Anita videreformidler til medlemmer 
at vi ønsker bidrag 
Frist for innlevering er 10 mai 

9 NKK • Velkommen som utstiller på Oslo Dog Show på NOVA 
Spektrum 15. - 17. September! (Skal vi være med) 

• Medlemskontakt og rekruttering av nye medlemmer ved kjøp 
av valp 

Styret har tidligere stått på stand. Vi fikk ikke 
noen til å stå i fjor, så vi er usikre på om vi 
skal bestille plass. Forsøker oss på facebook 
for å høre om det er interesse for å stå på 
stand. Må minst ha 12 stykker. Er 
inngangsbillett, dette skal klubben dekke for 
de som står på stand, samt lunsj. 
Frist for svar er 29 mai 



10 Vedtak   



11 Eventuelt • Fra Anita :# Komiteenes budsjettramme inkl. forventninger 

knyttet til disse, vedlegg til budsjettoppsett etc. # utfordring 

rundt stevneledelse. Endrede krav og mulige løsninger? 

• Fra Lisbeth: Forslag til å avholde webinar om rasestanddard 

med Timmy Ralfe. Invitere norske dommere som er godkjent 

for rasen og oppdrettere. Timmy tar 15 Euro pr person eller 

hun kan lage en fast pris for alt. Klubben stiller Teams til 

disposisjon. 

• Vinnerlister utstilling er oppdatert med 2016 og det er lagt 

inn jr og veteran cert. 

• Mail fra Marianne, diskutere løsning. 

• Hjemmesiden- Janicke kan være interessert å ta tak i noe 
her? 

• Klubb/styremail 

Janicke har vært i kontakt med Mona og fått tilgang til 

arbeidet hennes med ny template. Foreløpig estimerte 

kostnader ved overtakelse: - Årlig kost: 3000,- / Utlegg 

Mona: 3000,- 

 

Budsjettramme: KAHM har fått innvilget 80 
000,- til holterinnkjøp + 17 000,- til 
helseundersøkelsen 
AK har bedt om 14 500,- til “fri bruk” og fått 
dette innvilget 
+ 6000,- til prøver er også innvilget 
 
Kurs/seminar/møter (for styret) 
Webinar om rasestandard til 
bruk/opplæring av dommere som er 
godkjent for rasen. Vi kan også ha et eget 
webinar for oppdrettere og medlemmer 
som et tillegg. Dette er styret positive til. 
Lisbeth sender forespørsel til 
Dommerforeningen for å se om de er 
interessert i dette.  
 
Lisbeth har oppdatert frem til 2016 på 
vinnerlisten og fått lagt inn JR og Veteran 
cert. Lister er under oppdatering. 
Forslag til nytt navn “Poengberegning 
utstilling” 
 
Mailkorrespondanse- Lisbeth har svart opp 
 
Hjemmesiden- Janicke har snakket med 
Mona, en del jobb igjen og Janicke kan 
overta det Mona har påbegynt. 
Overtakelsessum er et estimat. Lisens, 



template, anti virus program og lignende er 
da inkludert.  
Janicke innhenter formelt tilbud fra Mona til 
neste styremøte. 
 
Klubb/styremail - Vi må svare kun på det 
man selv jobber med.  
 
 

 

 

 

 


